
Bestyrelsesmøde den 1-9-2014 

Tilstede: alle 

 

1. velkomst  

2. Godkendesle af dagsorden – godkendt 

3. Godkendesle af forrige referat – godkendt 

4. Oriengtering fra Formanden: 

 Billard har fået 24 nye brugte stole 

 Stor ros til Allan Kirch for valg af de nye brikhåndtag skal lyde fra Bestyrelsen 

5. Kasserens orientering: 

 Sommerfesten kostede 26.281 kr alt inkl. 

 Kontorartikler indkøbt til Kasseren 

 2000 kr til Billardklubbens nye stole 

6. Orientering fra Hovedbestyrelsen; 

 Henney havde glemt referat – du tilgives ;-) 

7. Indkomne forslag til drøftelse og beslutning: 

 Bestyrelsen ønsker der tilføjes på infotavlen i opgangen at der skrives hvor der forefindes 

Hjertestarteri Afdelingen. 

 Kursus i anvendelse af Hjertestarter: Bestyrelsen ønsker der kunne iværksættes en form for 

illustration/kursus  til beboere der måtte ønske dette... er det muligt at der gennem Falck 

abbonnementet kan laves sådan et? Bestyrelsen foreslår en slags event i fælleshuset og vil 

gerne anmode Administrationen om at se om det er en mulighed 

8. Aktiviteter: 

 Beboermøde: Alt er på plads 

 Tysklandstur igen i år den 1.November – nærmere info følger når tiden nærmere sig. 

 Revidering af Netcafe: Åbningstider bliver forløbig hver tprsdag fra kl 15-17 og kl 19-21 .... 

opslag for opstart igen efter ferielukning kommer ud i opgangen 

9. Eventuelt: 

 Lektiecafe: Kører den stadig efterspørges der? – Der hænger enkelte opsalg i nogle 

opgange, så bestyrelsen tjekker for den sstadig er aktuel. 

 Der klages over enkelte beboere som urinere ved garageren ved vaskehuset. – derhenvises 

til alm. Offentlighedsregler for dette. 

 Rygning i kælderen: Uanset hvor skiltene hænger, så er der rygning FORBUDT ALLE steder 

int. De offentlige regler! 

 Der spørges til bredbånd Nord – hvorfor er der ingen info til beboerne om dette? Der 

henvises til at der skulle opstartes for dette i sidste kvartal i 2014. 

Næste møde de. 2-10-2014 

 

Referanten takker for et godt møde  


